
 
 

 
Referat bestyrelsesmøde G/F Ullerødhave 
Hvornår :  2018-09-03, kl. 19.30. 

Hvor :  Hos Charlotte (DR 205). 

Tilstede :  Charlotte, Mogens, Marianne, Ninna, Paul, Niels. 

Afbud : Line 

 

 

Dagsorden: 

1. Økonomi.  

1. Rate af gartnerentreprisen er betalt.  

Vi har stadig et medlem i restance tilbage fra og med 2. Halvår 2017. 

2. Fjernelse af basketbane: Arbejdet er færdiggjort, godkendt og regningen er sendt 

til betaling.  

3. Klimaplan 

Vi skal have kontakt med Fredensborg Kommune og Fredensborg Forsyning.  

// Mogens har indledende planlægningsmøde den 17. Ds 

4. Gartner entreprise 

Der mangler tilsyneladende at blive klippet græs på gæsteparkeringspladserne. 

// Mogens tager kontakt til gartneren med henblik på en aftale, hvor gartneren 

giver besked når en opgave er udført.  

5. Vi mangler at få tilbagemelding fra Jellerødhave på en dato hvor vi kan mødes 

og tale om træfældning. 

6. Hjertestarter.  

// Marianne søger status hos Kjeld. 



7. Helhedsplan for fællesarealer 

Tilbud fra Landskabsarkitekt Niels Lützen Aps på en beplantningsplan.  

Samlet pris ca 24 tkr.  

// Vi ønsker ikke at forfølge dette yderligere. 

// Mogens og Line tager kontakt til vores nuværende gartner + 2 andre gartnere 

med henblik på at høre hvad de har af gode ideer for vores område samt tilbud i 

forbindelse hermed. 

8. Elektroniske medier tilmelding 

// Niels laver skriftligt pamflet omkring elektronisk tilmelding og Mogens deler ud 

jvf §4 i vedtægterne. 

 

Næste møde den 22. Oktober hos Ninna. 


